
BRM.0012.3.10.2019           

 

 

Protokół nr 9/2019 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 15 października 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.00 – 10.00 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska       – Przewodnicząca Komisji 

2. Magdalena Łośko      – Członek Komisji 

3. Patryk Kaźmierczak       – Członek Komisji 

4.  Jacek Tarczewski      – Członek Komisji 

 

W posiedzeniu nie uczestniczył radny Maciej Basiński - Członek Komisji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu. 

2. Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości.  

 

Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła  Pani Ewa Kempska - Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 
 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad ? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 8 posiedzenia Komisji. 

4. Analiza układu komunikacyjnego obowiązującego w strefie A. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące.  
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 8 posiedzenia Komisji. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 8 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Analiza układu komunikacyjnego obowiązującego w strefie A. 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła materiał: Analiza układu komunikacyjnego obowiązującego w strefie A. 

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: 

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Ma być zmieniona ustawa co do ilości miejsc parkingowych przy uzdrowiskach, aby tą 

strefę powiększyć. Nowy właściciel Uzdrowiska Solanki jest skłony do tego, aby podjąć 

się rozmów w kontekście udziałów swojej nieruchomości. Dotyczy dawnego zakładu 

borowinowego, do którego prowadzi ulica Świętokrzyska. To jest idealne miejsce, aby 

pobudować parking wielopoziomowy. Kiedy były otwierane „Ogrody Papieskie” 

prowadziłem rozmowy z ówczesnym Marszałkiem i Wojewodą i skłonni byli to poprzeć. 

Warto było by do tego wrócić. Ten parking dobrze będzie komponował się ze 

środowiskiem i będzie nie zauważalny. Problem parkingów jest wielki. Budowany jest 

tunel z Dworca PKP i powinniśmy zastanowić się nad tym, aby uruchomić krótki przejazd 

ulicą Magazynową od tunelu do części uzdrowiskowej. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Mieszkańcy z ulicy […] zapytują mnie dlaczego przy przychodzi na ulicy Okrężnej 

zrobiono ruch jednokierunkowy. Kto podjął taką decyzję?  

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Mieszkańcy wystąpili z wnioskiem o wydzielenie miejsca dla osoby niepełnosprawnej.       

Przygotowaliśmy projekt o organizacji ruchu. Zarząd Osiedla Uzdrowiskowego 

pozytywnie zaopiniował projekt. Mieszkańcy nad tym dyskutowali i zaopiniowali 

pozytywnie. Aktualnie mamy miejsce parkingowe dla osób niepełnosprawnych, ale 

również miejsca parkingowe przy przychodni.   

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Wzdłuż ulicy Wilkońskiego tam były dwa znaki zakaz zatrzymywania i postoju. W tej 

chwili jest jeden znak. Tam jest ruch dwukierunkowy i samochody mają problem, aby 

przejechać.  Ten znak jest na małej przestrzeni, gdzie samochody się mijają, karetki 

przyjeżdżają dla osób starszych. 
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Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Ten jeden znak został zlikwidowany, aby była możliwość parkowania. Na dalszym 

odcinku ulicy jest zakaz parkowania.   

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Ale i tak parkują.  

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Musi być tam Straż Miejska wysłana. Po to jest postawiony ten znak, aby pojazdy tam nie 

parkowały.  

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Radna zadała pytanie w sprawie miejsc parkingowych obok placu zabaw.   

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

My przekazaliśmy ten wniosek do Kujawskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, aby 

mieszkańcy tego bloku rozważyli tę propozycję. To mieszkańcy musza zdecydować, czy 

chcą parking przed blokiem. Większość musi zdecydować.  

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Jest wielka przesada z parkingami na osiedlach. Tereny zielona pozabierane, parkujemy 

ludziom pod oknami, którzy nawet samochodów nie posiadają. 

 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości:  

Kiedyś był inwestor, który chciał wybudować parking wielopoziomowy przy Szkole 

Podstawowej nr 5. Niestety nic z tego nie wyszło. 

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Na jednym ze spotkań, zaproponowałem jako członkowie KSM, abyśmy partycypowali          

w kosztach w sprawie miejsc parkingowych. Jednak wyliczenie miejsca parkingowego,  

było by droższe od mojego samochodu.  

 

Magdalena Łośko  – Członek Komisji: 

Radna zadała pytanie Naczelnikowi Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie                   

ulic: Gruszczyńskiego, Cymsa który został wyłożony do wglądu dla mieszkańców.         

Do kiedy jest termin składania wniosków ? 

 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości:  

Do 8 listopada. Tam cały czas funkcjonował parking strzeżony. Wokół tego parkingu 

pojawiło się wiele miejsca. Chcieliśmy wprowadzić plan z zabudową wielorodzinną np. 

mieszkania socjalne. Aktualnie przewidziany jest tam plan z parkingiem 

wielopoziomowym. 
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Magdalena Łośko  – Członek Komisji: 

Jeżeli będzie to plan z zabudową wielorodzinną, to problem miejsc parkingowych 

pozostanie. 

 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości:  

Znacznie się pogorszy. Ten fragment akurat nie cierpi na deficyt miejsc parkingowych.  

 

Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji: 

Powstają nowe bloki i ci ludzie, właśnie parkują w tamtym rejonie. Parkują tam duże 

samochody. 

 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości:  

Tam nie ma zamiaru, aby ten parking dzisiaj lub jutro zlikwidować. To jest danie jakieś 

szansy, perspektywy w planie. Plany opracowuje się długo i żmudnie, aby stworzyć jakoś 

alternatywę.   

 

Magdalena Łośko  – Członek Komisji: 

Czy zainteresowanie jakiegoś inwestora już jest ?  

 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości:  

Nie. To jest rozszerzenie możliwości terenu Miasta.  

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Powinno się polikwidować te parkingi strzeżone.  

 

Magdalena Łośko  – Członek Komisji: 

Odnośnie tej zabudowy wielorodzinnej, jeżeli tam by coś powstało to można wprowadzić 

ograniczenia parkingowe ? 

 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości:  

Raczej stosujemy takiego rodzaju zapisy. 

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Gdyby wcześniej był zrobiony parking wielopoziomowy, to nie było by zabrane tyle 

zieleni na te zatoczki przy ulicach. 

 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości:  

Kiedyś była inicjatywa KSM odnośnie miejsc parkingowych na Osiedlu Rąbin przy ulicy 

Błażka. Ten teren przeznaczony jest na garaże. 

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

To lepiej tam coś wybudować coś do zamieszkania. 

 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości:  

Do zamieszkania ten teren się nie nadaje, ponieważ grunt jest mało nośny.    
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Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości:  

Odnośnie ulicy Cymsa, to cały czas jest projekt. Będzie dyskusja publiczna                      

21 października.  

   

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego materiału?  

 

głosowanie:  za –4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 26/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu materiału:  Analiza układu 

komunikacyjnego obowiązującego w strefie A.   

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

3 października 2019 r. wpłynęło od Przewodniczącego Rady Miejskiej pismo wraz            

z podjętą uchwałą XIV/149/2019 z dnia 23 września 2019 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia 

dla obszaru położonego w rejonie ulic: Zapadłe i Podgórnej. Obszar objęty ww. uchwałą 

znajduje się w strefie uzdrowiskowej. W związku z tym, Komisja może złożyć wnioski.  

Pismo stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Czy mają Państwo jakieś pytanie do Pana Naczelnika ? 

 

Pytania i dyskusja. 

 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości:  

Jesteśmy już w trakcie realizacji i jest czas na składania wniosków. 

 

Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji: 

To jest wniosek przedsiębiorcy?  

 

Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości:  

To jest wniosek naszych służb inwestycyjnych, aby zmienić opis dla jednostek 

drogowych. 
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Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Chcieliśmy zrobić tam ciąg pieszo-rowerowy, ale nie mogliśmy tego realizować ze 

względu na zapisy w poprzednim planie.  

 

Magdalena Łośko  – Członek Komisji: 

Czy tam jest przewidziany jakiś remont? 

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Jeżeli plan się zmieni, to zlecimy projekt budowlany i musimy uzyskać zgodę na budowę. 

Cała nawierzchnia na ulicy Zapadłe jest w złym stanie i trzeba wykonać remont. Chcemy 

zrobić to zgodnie z planem i przepisami.  

 

Innych pytań nie było do  podjętej uchwały XIV/149/2019 z dnia 23 września 2019 r.       

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Zapadłe i 

Podgórnej. Członkowie Komisji Uzdrowiskowej nie zgłosili żadnych wniosków.  

  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Ewa Kempska 

 

 

Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


